
Protokoll fört vid U-Schacks styrelsemöte 2006-04-23 
 
Närvarande:  Ordf. Gert Åkerman  Per Hedlund 
 Roger Andersson  Daniel Löfberg 
 Urban Lundbäck  Leif Hainsalo 
 Åke Lindén  Rasmus Myklebust (fr. punkt 6) 
 
§1 Mötets öppnande 
 Gert öppnade mötet 17.00 och hälsade alla hjärtligt välkomna. 
 
§2 Val av sekreterare 
 Per valdes till sekreterare för mötet. 
 
§3 Godkännande av föredragningslistan 
 Mötet godkände den ypperliga föredragningslistan. 
 
§4 Godkännande av föregående protokoll 
 Föregående styrelseprotokoll från december 2005 godkändes. Inget protokoll från det 
 extra styrelsemötet i januari 2006 hade inkommit från Rasmus, som var sekreterare vid 
 mötet. 
 
§5 Ekonomisk redogörelse 
 a/ Ekonomin är stabil. Ett litet överskott från årets verksamhet noterades. Cirka 15000 
 kronor hade inkommit till U-Schack vid upplösningen av Mälardalens Schackförbund. 
 En kort diskussion följde om hur man ska hantera dessa pengar samt eventuellt 
 överskott från seniorverksamhet inom U-Schack. Denna skall användas inom 
 seniorverksamheten. 
 b/ Milersättningen höjdes till 18 kr/mil 
 c/ Budgeten gicks igenom och godkändes med smärre ändringar. 
 
§6 Material till verksamhetsberättelsen och andra utskick 
 Gert tog in material och noterade synpunkter till verksamhetsberättelsen. 
 
§7 Inför kongressen 
 Det beslutades att kongressen skulle hållas den 7:e juni 18.30 på Flitiga Lisas väg. I  
 kallelsen till kongressen skall det bifogas inbjudan, ärendelista samt förslag till stadgar. 
 Stadgarna skall bearbetas och fastställas vid kongressen. 
 
§8 Länslaget 
 Urban rapporterade från länslaget. Det har varit positiv respons på dess verksamhet 
 Hittills. Till nästa år kommer en åldersgräns antagligen införas. Ekonomiskt ligger de 
 väl inom ramarna för budgeten.  
 
§9 U-Schacks stadgar 
 Förslaget till U-Schacks stadgar gicks igenom och smärre justeringar gjordes. 
 
§10 Tävlingskommittén 
 Roger rapporterade om tävlingskommitténs verksamhet. En liten nedgång noterades i  
 deltagarantalet men i övrigt har det flutit på bra. U-Schackmästerskapet hade dålig 
 uppslutning. 



 
§11 Schackfyrankommittén 
 Rasmus rapporterade att S4:an gått ner kraftigt. Riksfinalen går av stapeln 
 i Västerås för andra året i rad. Funktionärer behövs för att driva verksamheten. 
 
§12 Utbildningskommittén 
 Per rapporterade att ett lyckat läger hade genomförts i Rävnäs under 
 verksamhetsåret. Ett sommarläger planeras till slutet av juli/början av augusti. I höst 
 planeras även en SOSS-lottningskurs. Utbildningskommittén har beslutat att sponsra 
 en domarkurs i Stockholm med 200 kr/deltagare (250 kr om de dömer i riksfinalen). 
 
§13 Seniorkommittén 
 Roger rapporterade om Mälardalsserien som varit lyckad och fungerat smidigt med 8 
 lag. Det diskuterades om U-Schack skulle uppmuntra till fler seniortävlingar, vilket 
 styrelsen tyckte var en bra idé. 
 
§14 Protest 
 Ingen officiell protest hade inkommit. Betraktande protester i allmänhet följer U-Schack 
 det regelverk SSF stipulerat. 
 
§15 Övriga frågor 
 a/ Urban hade noterat att flertalet andra webbsidor hade fel eller ingen 
 adress/kontaktinformation till U-Schack. Daniel tog på sig att kontakta vederbörande 
 sidor för att korrigera detta. 
 b/ Frågan väcktes huruvida U-Schack skall anordna individuellt skol-SM i framtiden. 
 Styrelsen ansåg frågan vara intressant och skulle framföra tankarna vid kongressen och 
 eventuellt en ledarträff hösten 2006. 
 c/ Per anmodade ledarmöterna att använda e-postadressen ’styrelsen@u-schack.se’ för 
 att alla styrelseledamöter snabbt, säkert och effektivt skall få kallelser och andra 
 dokument till möten.  
 
§16 Mötets avslutande och beslut om nytt möte 
 Styrelsen beslutade att Gert kallar till nytt möte den 20 augusti 2006, klockan 17.00. 
 Mötet avslutades 20.30.  
 
 
 
 
__________________________  __________________________ 
Per Hedlund    Gert Åkerman 
Sekreterare    Ordförande 


